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Bijenbeleid  
 
De raad van de gemeente Doetinchem bijeen op donderdag 23 december 2021; 
 
constaterende dat: 

• Bijen van levensbelang zijn voor het in stand houden van ons ecosysteem 

• In de afgelopen 30 jaar 70% van de insecten niet meer voorkomen 

• Ook de bijen populatie steeds meer afneemt 
overwegende dat: 

• Een actief bijenbeleid eraan bijdraagt om solitair levende bijen en bijenvolken in stand te 
houden. 

• Hierdoor ons ecosysteem beter beschermd wordt 
verzoekt het college: 

• Te onderzoeken of onderdelen van bijenbeleid al worden uitgevoerd in de gemeente;  

• Te onderzoeken of er onderdelen van bijenbeleid zijn die in het huidige beleid en 
werkzaamheden van de gemeente kunnen worden geïntegreerd;  

• de raad hierover z.s.m. te informeren. 
 
En gaat over tot de orde van de dag. 
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